



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

CAMBODIA

5DAYS 4NIGHT CAMBODIA TOUR

Tour Code: PTMPS5D4N

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ ROYAL PALACE ♥
- ♥ WAT PHNOM TEMPLE ♥
- ♥ Russian Market ♥
- ♥ CHONG KHNEAS ♥
- ♥ JAVAVARMAN ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

5DAYS 4NIGHT CAMBODIA TOUR PHNOM PENH & SIEM REAP

Day 1: ARR-PNH (-/L/D)

Pick up from airport, transfer to hotel, visit the Royal Palace, built by King Norodom in 1866 on the site of the old town, and the Silver Pagoda. Located within the grounds of the Royal Palace, the Silver Pagoda is so named because of its floor, which is made up of 5000 silver tiles. Lunch at restaurant, visit of the National Museum, also called Musee des Beaux-Arts. A French archaeologist and painter, Georges Groslier, designed it in Khmer style in 1917. The museum contains a collection of Khmer art - notably sculptures - from throughout the ages and the Wat Phnom Temple, Phnom Penh's namesake, from where you can enjoy views over the tree-lined avenues of the city, the Independent Monument, the Sisowath Quay & Naga World Casino till dinner at restaurant and accommodation at hotel.

Day 2: PNH (B/L/D)

Breakfast at hotel, visit the Notorious Tuol Sleng Museum, In 1975 Tuol Svay Prey High School was taken over by Pol Pot's security forces and turned into a prison known as Security Prison 21 (S-21) and the Killing Fields of Choeung EK just outside Phnom Penh about a 20-40 minute was an orchard and a Chinese cemetery prior to 1975. During the Khmer Rouge regime it became one of the killing fields. Lunch at restaurant, visit the Russian Market (Psah Tuol Thom Pong), a lively outdoor market where you will find antiquities, silver and gold jewelry, gems, silk, kramas, stone and wood carvings, as well as T-Shirts, CDs and other souvenirs till dinner at restaurant and accommodation at hotel

Day 3: PNH-REP (B/L/D)

Breakfast at the hotel, transfer to Siem Reap by public coach (Approximately 5-6 hours), up on arrival pick up and transfer to have your lunch before checking your hotel, visit the floating village of Chong Khneas, located 10 kilometers south of Siem Reap. Take a traditional wooden boat for a ride on the Tonle Sap Lake, the "Great Lake" of Cambodia, one of the largest in Asia. Visit "Les Artisans d'Angkor - Chantiers Ecoles" of Siem Reap and visit Angkor silk farm where collated in Puok, 16 km from Siem Reap, exhibition on silk and its process. The silk farm is a fascinating farm/workshop where you can see the entire silk creation process including growing the food for the silk worms, breeding the worms, silk extraction, spinning and refinement, traditional ikat dying, pattern creation, and looming and time at leisure at the local market. Dinner with dance show at local restaurant and accommodation at hotel

Day 4: REP (B/L/D)

Breakfast at hotel, visit the ancient capital of Angkor Thom (12th c.), See the South Gate with its huge statues depicting the churning of the ocean of milk, the Royal Enclosure, Phimeanakas, the Elephants Terrace, the Terrace of the Leper King and Bayon Temple (unique for its 54 towers decorated with over 200 smiling faces of Avolokitesvara), Ta Prohm Temple of similar design to the Jayavarman VII temples, this quiet sprawling monastic complex is only partially cleared of jungle overgrowth. Intentionally left partially unrestored, massive fig and silk cotton trees grow from the towers and corridors offering some of the best 'tree-in temple' photo opportunities at Angkor Wat. Lunch at restaurant; visit the most famous of all the temples on the plain of Angkor: Angkor Wat. The temple complex covers 81 hectares and is comparable in size to the Imperial Palace in Beijing. Its distinctive five towers are emblazoned on the Cambodian flag and the 12th century masterpiece is considered by art historians to be the prime example of classical Khmer art and architecture. Angkor Wat's five towers symbolize Meru's five peaks - the enclosed wall represents the mountains at the edge of the world and the surrounding moat, the ocean beyond until sunset at Bakheng Mountain. Dinner local restaurant and accommodation at hotel.

Day 5: REP-DEP (B/-/-)



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

柬埔寨

5天4晚 柬埔寨之旅

TOUR CODE : PTMPS5D4N

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 皇家宫殿 ♥
- ♥ 金塔山寺 ♥
- ♥ 俄罗斯市场 ♥
- ♥ 宗克尼港 ♥
- ♥ JAVAVARMAN 寺庙 ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

5天4晚【金边】&【暹粒】

第一天：金边【X, 午, 早】

巴士从机场接送到酒店,参观皇宫, 参观 1866 年由国王诺罗敦•在老城建造的皇宫和银色宝塔。位于的皇家宫殿的银塔之所以如此命名是因为它的地板是由 5000 银砖铺成。在餐馆吃完午餐,去参观国家博物馆,也叫美术博物馆。法国考古学家和画家乔治•Groslier 在 1917 年设计的。包含一组红色艺术博物馆——特别是雕塑——从整个年龄和窟居住的庙宇,和金边同名,从那里你可以享受在城市的林荫大道,独立纪念碑,Sisowath 码头和那加人世界赌场。随后回到酒店吃晚饭和过夜。

第二天：金边【早, 午, 晚】

在酒店吃完早餐,参观臭名昭著的吐斯廉屠杀博物馆,1975 年吐斯威猎物, 1975 年吐斯威普雷高中被波尔布特的安全部队接管了,变成了一个监狱被称为安全监狱 21(s - 21)和杀戮场的 EK madra, 在金边郊外的大约 20 - 40 分钟是一个果园,在 1975 年之前都是中国的墓地, 在红色高棉政权成为杀戮领域之一。午餐在餐馆进行,随后参观俄罗斯市场(Psah 吐托姆 Pong),一个活跃的户外市场,你会看到文物,金银珠宝,宝石,丝绸,kramas,石头和木材雕刻,以及 T 恤衫、CD 和其他纪念品,直到回到酒店吃晚餐。

第三天：金边-暹粒【早, 午, 晚】

在酒店吃完早餐,乘坐公共巴士渠道暹粒 (约 5 - 6 小时),抵达后在将入住酒店进行入住登记和吃午餐,随后参观浮动 Chong Khneas 村,它位于暹粒市以南 10 公里。乘坐传统的木船划在洞里萨湖上,这个柬埔寨“伟大的湖”是亚洲最大的湖泊之一。游览吴哥手工业艺术学院 Chantiers, 和吴哥丝绸农场,从暹粒 16 公里,展览着丝绸和它生产的全过程。丝绸农场是一个迷人的农场,在那里你可以看到整个丝绸创建过程包括种植的丝绸蠕虫、繁殖的蠕虫, 丝绸提取、旋转和细化, 传统伊卡特死亡, 创建模式,以及当时市场的悠闲和繁忙。在当地餐馆观看舞蹈表演吃晚餐, 然后返回酒店。

第四天：暹粒【早, 午, 晚】

在酒店吃早餐,参观吴哥城的古都(12 c),看到南门的巨大雕像描绘牛奶生产的海洋,皇家围场,空中宫殿,大象露台,癞王台和巴戎寺寺庙(独特的 54 塔装饰着超过 200 个笑脸 Avolokitesvara), 类似的塔普伦寺来设计 Jayavarman 七世的寺庙,这安静的寺院丛林繁茂, 只有部分清除的杂草, 故意留下部分未开发的,巨大的无花果和丝棉树生长的塔和走廊提供一些在吴哥窟寺庙最好的景色照片的机会。在餐厅吃完午餐;访问最著名的吴哥窟寺庙平原:吴哥窟。庙宇占地 81 公顷,相当于在北京故宫。独特的五塔印有柬埔寨国旗和 12 世纪杰作艺术历史学家认为是高棉古典艺术和建筑的典范。吴哥窟的五塔象征着一支的五个山峰——封闭的墙代表山脉在世界的边缘和周围的护城河,在 Bakheng 山观看日落。然后在当地餐馆吃晚餐后回酒店。

第五天：暹粒【早,X,X】

在酒店吃完早餐, 坐巴士到机场返回新加坡, 结束服务!